

Latest Updates on BisB's Case vs The Official Committee of Unsecured Creditors of Arcapita B.S.C

To: Bahrain Bourse

Bahrain Islamic Bank B.S.C would like to announce the following:

آخر تطورات دعوى بنك البحرين الإسلامي ضد اللجنة الرسمية لمجموعة الدائنين غير المضمونين لبنك أركابيتا

السادة / بورصة البحرين،

يعلن بنك البحرين الإسلامي ش.م.ب عن التفاصيل أدناه:

Date	4 September 2023	4 سبتمبر 2023	التاريخ
Company Name	Bahrain Islamic Bank B.S.C.	بنك البحرين الإسلامي ش.م.ب	إسم الشركة
Trading Code	BisB	BisB	رمز التداول
Subject	Latest Updates on BisB's Case Against the Official Committee of Unsecured Creditors of Arcapita B.S.C	آخر التطورات بشأن دعوى بنك البحرين الإسلامي ضد اللجنة الرسمية لمجموعة الدائنين غير المضمونين لبنك أركابيتا ش.م.ب	الموضوع
Latest Developments	<p>In relation to BisB's appeal against the judgment issued in favor of the Committee of Unsecured Creditors of Arcapita Bank B.S.C. by the United States Bankruptcy Court for the Southern District of New York in April 2021, the Parties have engaged in settlement discussions and have agreed to settle the matter amicably and withdraw all legal proceedings conclusively.</p> <p>BisB's Board of Directors have approved the settlement agreement and the same has been communicated to the Central Bank of Bahrain accordingly all legal matters have been settled as at 30 August 2023.</p>	<p>فيما يتعلق باستئناف بنك البحرين الإسلامي ضد الحكم الصادر لصالح اللجنة الرسمية لمجموعة الدائنين غير المضمونين لبنك أركابيتا ش.م.ب من قبل محكمة الإفلاس الأمريكية التابعة لمقاطعة نيويورك الجنوبية في ابريل 2021، حيث تناقش الطرفان واتفقا بتسوية الأمور ودياً وسحب جميع الاجراءات القانونية بشكل نهائي.</p> <p>وقد وافق مجلس إدارة البنك على اتفاقية التسوية وتم مخاطبة مصرف البحرين المركزي بذلك وعليه فقد تمت تسوية جميع المسائل القانونية بتاريخ 30 اغسطس 2023.</p>	آخر المستجدات
Impact on Financial Position	The Bank has maintained adequate provisions for this case, therefore there is no material financial impact.	قام البنك بالاحتفاظ بمخصصات كافية لهذه القضية، لذلك لا يوجد تأثير مادي جوهري.	الأثر على المركز المالي

Previous relevant disclosures (if any)	Disclosures Dated: <ul style="list-style-type: none">5th October 20215th September 20228th September 20227th February 2023	الإفصاحات المؤرخة في:	إفصاحات سابقة
		5 أكتوبر 2021	ذات صلة (إن وُجدت)
		5 سبتمبر 2022	
		8 سبتمبر 2022	
		7 فبراير 2023	

Name	Naeema Hasan Taheri	نعيمة حسن طاهري	الاسم
Title	Chief Compliance Officer	الرئيس التنفيذي للالتزام	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			